
Highly gifted and multi-talented, Alma Deutscher has been composing and 
performing her own violin and piano concertos on the world stage since the 
tender age of ten. Described as a ‘miracle child’ and a ‘wunderkind’, she 
composes beautiful melodies that often arrive unbidden in her dreams.

Born in 2005, Deutscher has been featured around the world as a composer, 
violinist, pianist, and conductor since an exceptionally young age. She started 
playing piano at two years old and violin at three. At six, she composed her first 
piano sonata and, at nine, a concerto for violin and orchestra. At the age of ten, 
she composed her first opera, titled Cinderella. In 2019, Deutscher received the 
European Culture Award in a ceremony at the Vienna State Opera. In the same 
year, she made her Carnegie Hall debut in New York to standing ovations. 

In a concert recorded on 4 February 2024 at the Hong Kong City Hall Concert 
Hall, she dazzled the audience while performing all four of the roles she is known 
for (composer, violinist, pianist, and conductor) with the CCOHK.

阿爾瑪．多伊徹天賦異稟兼且多才多藝，自十歲起已經創作並在國際舞台上演奏自己所寫
的小提琴和鋼琴協奏曲。她時常寫下一段段在她的夢中紛至沓來的美妙旋律，因此有「神
童」、「奇才」之譽。

多伊徹生於2005年，從很小的時候就以作曲家、小提琴家、鋼琴家和指揮家的身份在世
界各地嶄露頭角。她從兩歲開始彈鋼琴，三歲時開始拉小提琴。 六歲那年，她創作了第一
首鋼琴奏鳴曲，並在九歲時寫下一首小提琴協奏曲。她在十歲時創作了第一部歌劇《灰姑
娘》。2019年，多伊徹獲得歐洲文化獎，並得以在維也納國家歌劇院舉行的頒獎典禮上領
獎。同年，她首次亮相紐約卡奈基音樂廳，贏得了全場起立鼓掌。

本音樂會在2024年2月4日於香港大會堂音樂廳錄音，多伊徹以四重身份踏上舞台，與香
港城市室樂團合作無間，讓觀眾為之驚嘆。
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